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Mestská časť Košice - Sever 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 

  

 

z II.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 
 Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 25.01.2023 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
      Prílohy:     Pozvánka na ustanovujúce zasadnutie MZ MČ Košice - Sever 

  Listina prítomných z 25.01.2023 

  Správa kontrolórky MČ Košice – Sever o kontrolnej činnosti za rok 2022 
Správa kontrolórky MČ Košice – Sever o výsledkoch kontrol vykonaných podľa Plánu 

kontrolnej činnosti za 2. polrok 2022 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 

Správa o činnosti starostu Mestskej časti Košice – Sever 

Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Košice – Sever 

Rozpočtové opatrenie starostu v rozsahu splnomocnenia MZ MČ Košice – sever (5. 
rozpočtové opatrenie) 

Rozpočtové opatrenie starostu v rozsahu splnomocnenia MZ MČ Košice – sever (6. 

rozpočtové opatrenie) 
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Miesto rokovania:   zasadačka miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, Košice 

 
Dátum a čas rokovania: streda, 25.01.2023, od 16.00 hod. do 17.30 hod. 

      
Počet  zvolených poslancov: 11, poslanec Vágási a poslanec Žiarny prišli v priebehu zasadnutia 

 

Počet prítomných:  10 – podľa priloženej prezenčnej listiny  
 

Ospravedlnení:  1 – poslanec – Bc. Lukáš Novák 
 

Ďalší prítomní: František Ténai – starosta Mestskej časti Košice – Sever 
 Peter Luczy – prednosta Miestneho úradu Mestskej časti Košice - 

Sever 

    Ľubomíra Borošová – kontrolórka Mestskej časti Košice – Sever 
     

 
 

Priebeh rokovania:  

 
1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta MČ Košice – Sever Ing. František Ténai, MBA  privítal všetkých prítomných na II. zasadnutí 
MZ MČ Košice – Sever a otvoril zasadnutie. Starosta MČ Košice – Sever Ing. František Ténai, MBA  

ospravedlnil poslanca Bc. Lukáša Nováka, ktorý sa s najväčšou pravdepodobnosťou nezúčastní 
zasadnutia, nakoľko je na ceste do Košíc. Ďalej oznámil, že poslanci Vágási a Žiarny budú na 

zasadnutie meškať cca. 20 minút.  
  

Konštatoval, že v čase otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti prítomných 8 poslancov a teda 

MZ je uznášaniaschopné.  
 

Za zapisovateľa určil zamestnanca Mestskej časti Košice – Sever JUDr. Mateja Drotára, zamestnanca 
MČ Košice - Sever a za overovateľov zápisnice poslanca Mgr. Igora Kupca a poslanca Ing. Vladimíra 

Puškára.  

 
2. Voľba mandátovej komisie a návrhovej komisie 

 
Starosta vyzval poslancov na návrhy do mandátovej a návrhovej komisie.  

 

Zástupca starostu Ing. Jozef Filipko navrhol za členov návrhovej komisie p. poslankyňu Konček a p. 
poslanca Filipka. Do mandátovej komisie navrhol p. poslanca Pavlova a p. poslanca Kundráta.  

 
Starosta dal hlasovať o členoch návrhovej komisie - poslanci Filipko a Konček. Prítomných pri 

hlasovaní bolo 8 poslancov. 
 

Hlasovanie č. 1:  za - 8,  proti – 0,  zdržal sa – 0. 
 
Uznesenie: MZ MČ Košice - Sever zvolilo : 
 
návrhovú komisiu v zložení: Jozef Filipko a Alžbeta Konček. 
 

Starosta dal hlasovať o členoch mandátovej komisie - poslanci Pavlov a Kundrát. Prítomných pri 
hlasovaní bolo 8 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 2:  za - 8,  proti – 0,  zdržal sa – 0. 
 
Uznesenie: MZ MČ Košice - Sever zvolilo : 

 

mandátovú komisiu v zložení: Martin Pavlov a Matej Kundrát. 
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Starosta skonštatoval, že členovia mandátovej a návrhovej komisie boli poslancami schválení. 
 

3.   Schválenie programu zasadnutia 
 

Starosta konštatoval, že poslanci v pozvánke program rokovania zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

obdržali a opýtal sa, či k programu sú nejaké návrhy.  
 

Starosta dal hlasovať za zverejnený program II. zasadnutia MZ. 
 

Hlasovanie č. 3:  za - 8,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
  program rokovania bol schválený. 
  
Uznesenie:  MZ MČ Košice – Sever schvaľuje program II. zasadnutia MZ MČ Košice – Sever 
v znení: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba mandátovej komisie a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Voľba predsedov a členov komisií miestneho zastupiteľstva  

5. Správa kontrolóra mestskej časti o kontrolnej činnosti za rok 2022 

6. Správa kontrolóra mestskej časti o výsledkoch kontrolnej činnosti za rok 2022  

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti na 1. polrok 2023 

8. Správa o činnosti starostu Mestskej časti Košice – Sever za obdobie od 01.09.2022 do 

31.12.2022 

9. Harmonogram zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever a Miestnej rady MČ 

Košice – Sever na 1. polrok 2023  

10. Interpelácie poslancov 

11. Rôzne 

12. Záver  

 
4.   Voľba predsedov a členov komisií miestneho zastupiteľstva 

 
Starosta skonštatoval, že tento bod je opätovne zaradený do programu zasadnutia, keďže na 

ustanovujúcom zasadnutí sa nepodarilo zvoliť všetkých predsedov komisií a ani členov všetkých 

komisií. Dohodli sa názvy všetkých komisií. Nie sú však dotiahnuté obsahové náplne práce jednotlivých 
komisií. Starosta pripomenul, že bol zvolený predseda sociálnej komisie, p. Puškár a členovia sociálnej 

komisie z radov poslancov, p. poslankyňa Košová, p. poslanec Pavlov a p. poslanec Novák. Neboli však 
zvolení členovia sociálnej komisie z radov neposlancov.  

 
Starosta oznámil, že očakáva návrh na predsedov komisií. Navrhol hlasovať najprv o predsedoch 

komisií a potom urobiť krátku prestávku, aby sa poslanci dohodli na členoch komisií z radov 

poslancov, prípadne aj členov komisií z radov neposlancov. Zároveň starosta uviedol, že MČ Košice – 
Sever obdržala tri žiadosti občanov o členstvo v komisiách. Tieto žiadosti budú poskytnuté predsedom 

komisií a následne by sa pristúpilo k hlasovaniu o členoch komisií poslancoch a neposlancoch.     
 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie sa prihlásil poslanec Kundrát, ktorý predložil 

návrhy na predsedov komisií: 
Komisia finančná – Bc. Matej Kundrát, 

Komisia kultúry a podpory komunít – Mgr. Igor Kupec, 
Komisia rozvoja a životného prostredia – Mg. Art. Martin Pavlov, DiS 
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Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkon funkcií verejných funkcionárov – Mgr. Alžbeta 

Konček. 
 

Poslanec Puškár sa prihlásil do diskusie s otázkou, či sa bude hlasovať o predsedoch komisií 
samostatne alebo an bloc za všetkých predsedov komisií. Poslanec Kundrát uviedol, že o všetkých 

naraz. 

 
Do diskusie sa prihlásil p. Filipko, ktorý navrhol, aby na najbližšie rokovanie zastupiteľstva predsedovia 

komisií predložili náplň činnosti jednotlivých komisií, s tým, že pripraví návrh uznesenia. 
 

Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia, ktorý prečítala Mgr. Alžbeta Konček. 
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa ustanovenia § 7 ods. 2 zákona č. 
401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov v spojení s § 15 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  
 
volí predsedov komisií: 
 
Komisia finančná – Bc. Matej Kundrát 
 
Komisia kultúry a podpory komunít – Mgr. Igor Kupec 
 
Komisia rozvoja a životného prostredia – Mg. Art. Martin Pavlov, DiS 
 
Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov – Mgr.  Alžbeta 
Konček  
 

Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 9 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 4:  za – 8,  proti – 0,  zdržal sa – 1,  
    uznesenie bolo prijaté. 
 
 

Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh ďalšieho uznesenia, ktoré navrhol poslanec Filipko v rámci 
prejednávaného bodu. 

 
Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 
žiada  
 
predsedov komisií miestneho zastupiteľstva, aby na najbližšie rokovanie miestneho 
zastupiteľstva predložili návrh obsahovej náplne činnosti komisií miestneho 
zastupiteľstva. 
 
Termín: do najbližšieho zasadnutia 
 
Zodpovední: predsedovia komisií miestneho zastupiteľstva 
 
Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 5:  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
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Starosta vyhlásil prestávku, aby sa poslanci dohodli na členoch komisií a zároveň poprosil p. 

Macákovú, vedúcu kancelárie starostu, aby odovzdala predsedom komisií návrhy na členov komisií 
z radov neposlancov, ktoré obdržala mestská časť. Starosta zagratuloval všetkým čerstvo zvoleným 

predsedom komisií. 
 

Po prestávke starosta vyzval predsedov komisií, aby predložili návrhy na členov komisií z radov 

poslancov a aj z radov neposlancov, pokiaľ v komisii môžu byť aj neposlanci.  
 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Kundrát, ktorý predložil návrh na členov Komisie finančnej z radov 
poslancov: Doc. Ing. Erik Weiss, PhD., Mg. Art. Martin Pavlov, DiS., Mgr. Alžbeta Konček, Ing. Vladimír 

Žiarný, Ing. Jozef Filipko, z radov neposlancov: Ing. Richard Anne, Ing. Vladimír Girman, PhD., PhDr. 
Pavol Mutafov, Ing. Ladislav Kuczik.   

 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Puškár a predložil návrh na členov Komisie sociálnej z radov 
neposlancov: Ing. Eva Bombarová, Ing. Milan Baránik, MUDr. Peter Horváth, Mgr. Lucia Remáčová, 

Mgr. Martina Gazdíková. 
 

Poslanec Igor Kupec predložil návrh na členov do Komisie kultúry a podpory komunít z radov 

poslancov: Mgr. Zdenka Košová, Mg. Art. Martin Pavlov, DiS., doc. Ing. Erik Weiss, PhD., Ing. Vladimír 
Puškár a z radov neposlancov: Magdaléna Harčariková, Mgr. Zuzana Jarošová, Mgr. Ivana 

Skoumalová, PhD., Martina López Silman Hyllová, Ing. Andrea Brocková, Mgr. Martin Farkašovský, 
Kristián Jakub Novák, Ing. Roxana Ščuroková, PhD., Ing. Kosmas Bakiaris. 

 
Poslanec Pavlov predložil návrh na členov do Komisie rozvoja a životného prostredia z radov 

poslancov: Mgr. Alžbeta Konček, Mgr. Igor Kupec, Bc. Matej Kundrát, Ing. Vladimír Žiarný, Bc. Lukáš 

Novák a za radov neposlancov: Ing. Slavomír Kožár, Bc. Vladimír Klačko, Mgr. Viktor Frischer, Ing. 
Arch. Pavol Meszáros, PhD., Mgr. Andrej Belák, PhD., Ing. Zuzana Čarnogurská, Ing. Michal Burák, 

Ing. Matúš Konček, Ing. Milan Baránik, Ing. Arch. Kristína Kristiánová, Mgr. Martin Rogovský. 
 

Poslankyňa Konček predložila návrh na členov do Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov z radov poslancov: doc. Ing. Erik Weiss, PhD., Bc. Matej Kundrát, Mgr. 
Vladimír Vágási, Bc. Lukáš Novák, Ing. Vladimír Žiarný. 

 
Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever podľa príslušných právnych 
predpisov  
 
volí členov komisií nasledovne: 
 
Komisia finančná 
 
z radov poslancov: 
Doc. Ing. Erik Weiss, PhD. 
Mg. art. Martin Pavlov, DiS. 
Mgr. Alžbeta Konček 
Ing. Vladimír Žiarný 
Ing. Jozef Filipko 
 
z radov neposlancov: 
Ing. Richard Anne 
Ing. Vladimír Girman, PhD. 
PhDr. Pavol Mutafov 
Ing. Ladislav Kuczik 
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Komisia sociálna 
 
z radov neposlancov: 
Ing. Eva Bombarová 
Ing. Milan Baránik 
MUDr. Peter Horváth 
Mgr. Lucia Remáčová 
Mgr. Martina Gazdíková 
 
Komisia kultúry a podpory komunít 
 
z radov poslancov: 
Mgr. Zdenka Košová 
Mg. Art. Martin Pavlov, DiS. 
Doc. Ing. Erik Weiss, PhD. 
Ing. Vladimír Puškár 
 
z radov neposlancov: 
Magdaléna Harčariková 
Mgr. Zuzana Jarošová 
Mgr. Ivana Skoumalová, PhD. 
Martina López Silman Hyllová 
Ing. Andrea Brocková 
Mgr. Martin Farkašovský 
Kristián Jakub Novák 
Ing. Roxana Ščuroková, PhD. 
Ing. Kosmas Bekiaris 
 
Komisia rozvoja a životného prostredia 
 
z radov poslancov: 
Mgr. Alžbeta Konček 
Mgr. Igor Kupec 
Bc. Matej Kundrát 
Ing. Vladimír Žiarný 
Bc. Lukáš Novák 
 
z radov neposlancov: 
Ing. Slavomír Kožár, 
Bc. Vladimír Klačko 
Mgr. Viktor Frischer 
Ing. Arch. Pavol Meszáros, PhD. 
Mgr. Andrej Belák, PhD. 
Ing. Zuzana Čarnogurská 
Ing. Michal Burák 
Ing. Matúš Konček 
Ing. Milan Baránik 
Ing. Arch. Kristína Kristiánová 
Mgr. Martin Rogovský 
 
Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
 
z radov poslancov: 
Doc. Ing. Erik Weiss, PhD. 
Bc. Matej Kundrát 
Mgr. Vladimír Vágási 
Bc. Lukáš Novák 
Ing. Vladimír Žiarný  
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Členovia komisií z radov neposlancov sú zvolení s účinnosťou od 1.2.2023. 
 

Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  
 

 

Hlasovanie č. 6:  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
 
Starosta poprosil predsedov komisií o zváženie zvolania komisií v nejakom rozumnom termíne 

z dôvodu potreba riešenia otázok týkajúcich sa rozvoja MČ a kultúrnych a spoločenských akcií. 
Zároveň poprosil poslancov, aby ak majú kontakt na členov komisií z radov neposlancov sa spojili 

s prednostom, nakoľko je potrebné ich nahlásiť do Sociálnej poisťovne.  

 
 

5.   Správa kontrolóra mestskej časti o kontrolnej činnosti za rok 2022 
 

Starosta odovzdal slovo kontrolórke p. Ing. Borošovej. Kontrolórka ozrejmila, že na tomto zasadnutí 

predkladá tri materiály: 
- správa kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2022, čo je povinný dokument zo zákona, 

- správa kontrolóra o výsledkoch kontrolnej činnosti za rok 2022 a  
- návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. 

 
Kontrolórka oznámila poslancom, že je pripravená zodpovedať prípadné otázky k týmto materiálom.  

 

Poslanec Kupec uviedol, že vzhľadom k tomu, aby vedeli ako poslanci riadne vykonávať svoj mandát, 
či by bolo možné za prítomnosti zamestnanca MÚ si prejsť a popozerať nehnuteľnosti, ktoré má MČ 

v správe alebo ich vlastní.  
 

Starosta v reakcii na otázku poslanca Kupca navrhol, aby členovia komisie rozvoja a životného 

prostredia, prípadne aj ďalší poslanci, ak majú záujem si spoločne urobili prehliadku všetkých 
nehnuteľností, ktoré má MČ v správe za dodržania protiepidemiologických opatrení, keďže MČ má aj 

zariadenie opatrovateľskej služby. Termín sa dohodne s predsedom komisie a p. prednostom. 
Kontrolórka uviedla, že takisto by s rada zúčastnila tejto prehliadky.  

 

Poslanec Kundrát uviedol, že si pozeral výšky nájmov, pri prenajímaní majetku v správe MČ a položil 
otázku, či v najbližšej dobe dôjde k zvýšeniu nájmu, či tam je nejaká indexácia, prípadne inflačná 

doložka, lebo inflácia je na pomerne vysokej úrovni, alebo či to je fixne nastavené na nejakú sumu, 
lebo nájomné zmluvy sú podpísaní už niekoľko rokov, a či sa tie sumy nejako prehodnocujú a 

zreálňujú. Kontrolórka reagovala, že v rámci vykonanej kontroly mala len dokumenty a doklady, ktoré 
sú aktuálne platné. Niektoré rozhodnutia sú politického charakteru, pretože zastupiteľstvo rozhoduje 

čo sa robí s daným majetkom a potom sú tie veci, ktoré sú v rámci zmlúv, tak tie sú buď vysúťažené 

alebo vchádzajú z nejakých zvykových práv alebo zásad o hospodárení s majetkom. Je to však vec, 
ktorá je do budúcna určite zaujímavá a je možné sa na to pozrieť detailne. Čo sa týka doložky napr. 

o medziročnom zvyšovaní nájmu o infláciu, tak kontrolórka uviedla, že je to aj jej úvaha, ale tá je 
veľmi riziková, pretože sa môže stať, že tieto nájmy sa stanú nezaujímavými pre nájomcov, ktorí 

začnú vypovedať zmluvy. Kontrolórka uviedla, že je to citlivá záležitosť, ale určite sa na to treba 

pozrieť a po prehliadke jednotlivých objektov možno budeme vedieť viac. Podotkla, že túto kontrolu je 
potrebné brať ako základ,  t. j. stav aký je teraz, ale s majetkom sa možno bude dať do budúcna 

pracovať, ale citlivo, pretože v každej zmluve sú dve strany.  
 

Poslanec Žiarný uviedol, že jedna vec nájom a druhá energie, ktoré sú predpokladá osobitne riešené. 
Ďalšia vec je ako to bolo vysúťažené, aké sú zmluvné podmienky, to znamená, že v prvom rade je 

potrebné prečítať si zmluvu.  

 
Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 
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Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Sever 
      
berie na vedomie 
 
Správu kontrolórky mestskej časti Košice – Sever o kontrolnej činnosti za rok 2022 
 

Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  
 

 
Hlasovanie č. 7:  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
 
 

6.   Správa kontrolóra mestskej časti o výsledkoch kontrolnej činnosti za rok 2022 
 

Kontrolórka uviedla, že tento materiál pojednáva o tom aké boli vykonané kontroly a stručný popis. 

Uviedla, že je to zaujímavá vec a možno by sa malo pokračovať v riešení majetkových tém na 
finančnej komisii. Uzatváranie zmlúv a verejné obstarávanie nebolo predmetom kontroly, zatiaľ bol 

zmapovaný len aktuálny stav. Môžeme si pozrieť ešte fyzický stav. Prípadne sa môžeme dohodnúť, 
ktorú vec rozoberieme detailnejšie. Druhá kontrola bola zameraná na vnútorné predpisy na úseku 

ekonomickom a účtovníctva. V rámci tohto roka sa pripravujeme na digitalizáciu a elektronizáciu a je 
dôležité popísať spôsob prijímania elektronických dokumentov napriek tomu, že ešte možno neexistujú 

potrebné systémy. MČ ako právny subjekt by mala byť nachystaná na to, že si môže zjednodušiť 

agendu. Súvisí to aj s obehom účtovných dokladov, čo vo verejnej správe nie je také jednoduché ako 
vo firme. To je odporúčanie kontrolórky ale nie je to vada, nakoľko to ešte nemusí byť.  

 
Poslanec Filipko reaguje na pripomienku p. Kundráta ohľadom inflácie, ktorá v postate patrí k tomuto 

bodu. Uvádza, že zo skúsenosti vie, že takýto materiál ako robila pani kontrolórka alebo obsahovo 

podobný robili už dvaja kontrolóri na MČ. Možno keby sme sa dostali k týmto materiálom dalo by sa 
pozrieť aj na vývoj nájmov. Je dosť pracné zisťovať, či sa historicky menila cena nájmov. Inflačná 

doložka, napr. v MČ Košice – Západ je aplikovaná takým spôsobom, že je zapracovaná v zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom a dáva sa to do nájomných zmlúv, ale s ohľadom na to, aby si 

MČ zachovala nájomcov, a aj kvôli Covidu a ekonomickým problémom prijímali uznesenie, že tento rok 

sa nebude uplatňovať. Je to dvojsečná zbraň. Možno si treba vybrať konkrétne prípady a venovať sa 
im jednotlivo, nie celoplošne. Inak je to dobrý materiál, aby sme si urobili prehľad.   
 
Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Sever 
      
berie na vedomie 
 
Správu o výsledkoch kontrol vykonaných podľa Plánu kontrolnej činnosti za 2. polrok 
2022 
     
Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  
 

Hlasovanie č. 8  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
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7.   Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti na 1. polrok 2023 

 
Kontrolórka uviedla, že materiál k tomuto bodu bol zverejnený tak ako má byť. Je tam návrh na 

kontrolu vedenia pokladnice a obehu účtovných dokladov a je tam priestor, aby poslanci navrhli 
kontrolu, ktorá by mala byť vykonaná. Ďalej uviedla, že ešte bude musieť vypracovať odborné 

stanovisko k návrhu rozpočtu a ďalšie veci, ktoré súvisia s prácou kontrolóra. Kontrolórka poprosila 

predsedu finančnej komisie, aby jej dal vedieť, ak bude zasadnutie finančnej komisie, aby sa ho mohla 
zúčastniť.  

 
Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Sever 
 
a) schvaľuje  
 
plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 
 
b) poveruje  
 
kontrolórku výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 
 
Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  

 

Hlasovanie č. 9  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
 
 

 

8.   Správa o činnosti starostu Mestskej časti Košice – Sever za obdobie od 01.09.2022 do 
31.12.2022 

 
Starosta vysvetlil, že si dovolil poslancom predložiť správu o činnosti starostu od 01.09.2022 napriek 

tomu, že poslanci zložili sľub, až 28.11.2022, aby poslanci mali prehľad o činnosti starostu.  

 
Do diskusie sa prihlásil poslanec Kundrát, ktorý uviedol, že aj s kolegami si prešiel tento materiál. 

Uviedol, že v správe o činnosti starostu bolo veľmi veľa vecí, o ktorých ak majú poslanci vedomosť nie 
je to pre nich žiadnou pridanou hodnotou. Podľa názoru poslanca Kundráta by bolo vhodnejšie do 

budúcna vypustiť veci, ktoré sú nepodstatné a ponechať veci, ktoré sú podstatné pre mestskú časť 
a uviesť aj účel stretnutia, cieľ stretnutia a výsledok stretnutia. V takom prípade by to dávalo zmysel, 

že vie o tom, že také niečo sa udialo. To, že bolo nejaké stretnutie alebo starosta bol na nejakej 

kultúrnej akcii je podľa neho nepodstatná informácia. 
 

Starosta reagoval na pripomienku poslanca Kundráta, že pri väčšine stretnutí je uvedené čoho sa 
stretnutie týkalo aspoň jedným, dvoma slovami, aby si aj on pamätal čo bolo predmetom stretnutia. 

Ďalej uviedol, že ak to chcú ešte jednoduchšie, nemá s tým problém.  

 
Poslanec Kundrát uviedol, že predpokladá, že to je zbytočná záťaž na úrad, keď zamestnanci vypisujú 

všetky akcie. Podľa neho úplne stačí uviesť veci, ktoré sú podstatné. Pre neho je zbytočné vedieť, že 
starosta bol na nejakej akcii. Pre neho je podstatné vedieť, že starosta rokoval s niekým a aký bol 

výsledok tohto stretnutia. Samozrejme nie stále je výsledok stretnutia, ale ak bol tak by bolo fajn to 
tam uviesť.  

 

Starosta uviedol, že túto správu si píše sám a nie zamestnanci úradu a zopakoval, že ak to chcú 
poslanci jednoduchšie nemá s tým problém. Starosta sa opýtal, či sú nejaké výhrady k obsahovej 

náplni činnosti starostu, keďže je aj mestským poslancom a aj takto reprezentuje mestskú časť. 
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Poslanec Žiarný poprosil starostu, aby aj naďalej sa zúčastňoval akcií a stretnutí a naďalej tak 

reprezentoval MČ Košice – Sever. 
 

Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Sever 
 
berie na vedomie  
 
Správu o činnosti starostu Mestskej časti Košice – Sever za obdobie od 01.09.2022 do 
31.12.2022 
 
Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 10  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 
 
 

9.   Harmonogram zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever a Miestnej rady 
MČ Košice – Sever na 1. polrok 2023 

 
Starosta uviedol, že poslanci obdržali harmonogram zasadnutí s tým, že o tomto sa bavili aj s členmi 

miestnej rady. Toto sú plánované zasadnutia. V prípade, že bude potrebné uskutočniť nejaké 

neplánované zasadnutie vieme zvolať aj takéto zasadnutie miestneho zastupiteľstva alebo miestnej 
rady. Zasadnutia MZ sú plánované v stredu o 16:00 hod. 22.3.2023 a 21.06.2023, tiež o 16:00 hod. 

S miestnou radou sme sa rozprávali, že potom by malo byť ešte septembrové, a to 20.9.2023. To 
znamená tak, aby sme dodržiavali trojmesačný interval a aby sme sa nemuseli stretávať v čase 

letných dovoleniek. Dohodli sme sa, že zasadnutia miestnej rady budú pred zasadnutím miestneho 

zastupiteľstva v pondelky 20.3.2023 a 19.06.2023 o 15:00 hod. Do budúcna by bolo dobré, ak by sme 
zvážili neformálne stretnutia, ako to bolo už aj tento pondelok. Možno po miestnej rade o 16:00 hod. 

alebo 16:30 hod., prípadne o 17:00 hod, keby sme si urobili také neformálne stretnutie, aby sa 
prediskutovali veci pred zastupiteľstvom. Starosta uviedol, že je otvorený aj mimoriadnym stretnutiam 

mimo dohodnutých termínov.  

 
Poslanec Puškár uviedol, že do budúcna by chcel prehodnotiť stredy pokiaľ ide o zasadnutia MZ, 

pretože vedúca sociálneho oddelenia sa nemôže v stredy zúčastňovať na zasadnutiach z dôvodu 
plnenia iných povinností do 17:00 hod. Ak by bolo treba niečo prejednávať, resp. by bola potrebná 

nejaká informácia, tak nebudeme mať hneď odpoveď. Ďalej uviedol, že na tento polrok to už netreba 
meniť, ale možno na ďalší polrok skúsiť iný deň. 

 

Starosta vyzval návrhovú komisiu na návrh uznesenia. 
 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Sever 
 
berie na vedomie 
 
Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever 
a Miestnej rady MČ Košice – Sever na 1. polrok 2023  
 

Zasadnutia MZ MČ Košice – Sever   Zasadnutia MR MČ Košice – Sever 
- 22.03.2023 /streda/ o 16.00 hod.   - 20.03.2023 /pondelok/ o 15.00 hod.  
- 21.06.2023 /streda/ o 16.00 hod.   - 19.06.2023 /pondelok/ o 15.00 hod. 
 
Starosta dal hlasovať o návrhu prečítaného uznesenia, prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov.  
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Hlasovanie č. 11  za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 0,  
    uznesenie bolo prijaté. 

 
10.   Interpelácie poslancov 
 

Poslanec Kupec uviedol, že k tomu, aby sme ako poslanci vedeli aktívne vykonávať svoj mandát a mali 

čo najviac informácií, aby sme vedeli prinášať rozumné návrhy, tak by sme potrebovali v tomto 
prípade informácie týkajúce sa externého financovania.  

 
Poslanec Kupec prečítal svoju interpeláciu: 

Uchádza sa k dnešnému dňu MČ Košice – Sever o akékoľvek finančné prostriedky eurofondov, 
nórskych fondov, plánu obnovy, grantových schém, či iných externých zdrojov? Ak áno o aké projekty 

a v akej výške ide?  

V prípade, že sa v roku 2023 plánuje MČ Košice – Sever o zdroje externého financovania uchádzať, 
o aké projekty pôjde?  

Kto zo zamestnancov miestneho úradu je aktuálne poverený sledovaním grantových a iných 
finančných výziev? 

 

Zároveň poslanec Kupec predložil interpeláciu aj v písomnej podobe. 
 

Poslanec Pavlov prečítal svoju interpeláciu: 
Aké opravy, revitalizácie a rekonštrukčné práce vykonala MČ Košice – Sever v roku 2022? 

Aké boli finančné náklady na jednotlivé opravy, revitalizácie, či rekonštrukcie? 
Koľko zamestnancov alebo pracovníkov verejnoprospešných práv a menších obecných služieb má tieto 

práce na starosti? 

 
Zároveň poslanec Pavlov predložil interpeláciu aj v písomnej podobe. 

 
     

11.   Rôzne 

 
Starosta informuje poslancov o rozpočtových opatreniach č. 5 a č. 6 MČ. Starosta uviedol, že keďže 

bol koniec roka a mimoriadna situácia v meste vykonal rozpočtové opatrenia v rámci svojho 
splnomocnenia určeného Uznesením č. 150/2016. Z dôvodu 1. stupňa kalamitnej situácie, ktorý bol 

vyhlásený 19.12.2022 bolo 5. rozpočtové opatrenie. Uskutočnilo sa aj 6. rozpočtové opatrenie, keďže 

MČ obdržala nejaké finančné príspevky napríklad na základe dotácie poskytnutej v rámci inflačnej 
pomoci z MPSVaR SR dňa 29.12.2022. Zvýšili sa príjmy na základe dotácie MH SR dňa 30.12.2022. 

Ďalej sa toto opatrenie týkalo poskytnutia prostriedkov MÚ v súvislosti s referendom. 
 

Poslanec Kundrát uviedol, že by sa chcel vyjadriť k neformálnemu stretnutiu, ktoré bolo v pondelok, 
keďže nemohol prísť. Chápe, že bolo zvolané na rýchlo, na druhej strane uviedol, že veľmi rýchlo 

obratom informoval a poprosil, či by nebolo možné preložiť stretnutie na iný termín, nakoľko v tom 

čase sú finančné komisie mesta, kde sa rokuje o rozpočte. Bolo mu odpovedané s trojdňovým 
odstupom, keď už kolegovia potvrdili účasť, čiže to už bolo bezpredmetné. Nepáčilo sa mu, že na 

miestnej rade sa dohodli, že na tomto neformálnom stretnutí sa bude riešiť zloženie komisií poslancov 
aj neposlancov. Kolegovia mu oznámili, že toto sa na stretnutí neriešilo, lebo vraj neboli pripravené 

materiály. Už niekoľko krát sa stalo, že čokoľvek sa dohodne, tak platí to len na polovicu. Bol by rád, 

keby tu bola nejaká spolupráca a dnešné zastupiteľstvo ukázalo, že vieme spolupracovať. Bol by rád, 
keby sa dohody dodržiavali, lebo ak sa nebudú dodržiavať, tak sa nebudú dodržiavať z oboch strán. 

 
Starosta reagoval na poslanca Kundráta, že MČ si decembrový a januárový program nevymyslela. 

27.12.2022 bola miestna rada, ale medzitým prišlo do toho referendum, prišlo do toho poskytovanie 
stabilizačných príspevkov. MÚ riešil hlavne tieto veci, aj preto bolo stretnutie na rýchlo zvolané. 

Starosta dodal, že bol len jediný možný termín, aj z hľadiska toho, aby sa vedeli niektoré činnosti 

pripraviť. Zároveň sa starosta ospravedlnil, že stretnutie bolo takto narýchlo zvolané, ale iný termín už 
pred zasadnutím MZ nevyšiel. Neformálne stretnutia treba brať tak, že sú pripravované tak, aby tam 

boli veci na zastupiteľstvo a sú v takom termíne, aby sa dovtedy tie veci pripravili. MÚ nemá toľko 
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zamestnancov, aby sme vedeli separátne pripravovať materiál aj na neformálne stretnutia aj na 

povinné stretnutia. Dokonca teraz prídu ešte aj komisie, kde kolegovia budú pripravovať materiály 
v súčinnosti s predsedami komisií na jednotlivé zasadnutia komisií. Aj z komisií budú vychádzať nejaké 

závery a výstupy a potom po MR a neformálnom stretnutí si ešte vieme odovzdať tieto informácie. 
Starosta uviedol, že berie to ako výhradu, ale v rámci toho ako bol MÚ vyťažený v poslednom období, 

ako aj veľa zamestnancov bolo v danom období chorých, tak je chod úradu problematický. Značne MČ 

časovo obmedzovalo referendum. Ako jediná MČ sme zabezpečovali pre okresné úrady dve špeciálne 
komisie.   

 
Poslanec Kudnrát uviedol, že nominácie na členov komisií nerobí MÚ a nemyslí si, že je to nejako 

časovo náročné. Verí, že do budúcna to bude fungovať lepšie. 
 

Starosta na to reagoval, že komisie sú poradný orgán poslancov. 

 
 

12.   Záver 
 

Starosta poďakoval poslancom, hosťom a ostatným prítomným za účasť.  

 
Týmto ukončil II. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever.  

 
 

Košice, 25.01.2023 
 

 

Zapísal:  
 

JUDr. Matej Drotár 
zapisovateľ      „podpísané“    
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